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Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag den 15. september 2014, kl. 19.00 - 21.30 i LØVEL 
Det er i Løvel, da der er et forældremøde i 5.b den dag. 
Så der er mulighed for en fra Bestyrelsen kan gå ned og hilse på. 
 

 
DAGSORDEN 

 
  
 
 
 

Ordstyrer: Aksel 
Referent : Trine 
 
 

REFERAT:  

1. Velkommen og præsentation af Alis 
 

Mikael præsenterede Alis’ baggrund og lidt om 
hendes arbejdsopgaver.  

2. Godkendelse af referat og dagsorden 
Herunder godkendelse af mødeplansforslag 
 

Godkendt 
Under drøftelse af IT, ledelsen følger op på 
situationen omkring IT, ”skyen” og indkøb. 
Mødedatorække godkendt. 
 

3. Dagligdagen på skolen 
 

Mikael har et godt indtryk af undervisningen, 
som han har været rundt og iagttage i sidste 
uge. 
Udfordringerne er: 

- vores vikarsituation, det er svært at finde 
nye vikarer. 

- Bevægelse i undervisningen. 
- Ny sekretær 
- Pædagogerne i undervisning. 
 

Ellers arbejder skolen med 200 års fødselsdag. 
Sidste uge blev der taget første spadestik til 
musiklokalet i Løvel. 
 
Drøftelse af de anderledes uger generelt. 
Forældrene kunne ønske sig mere information 
om de uger. 
 
Lærer og pædagoger er generelt presset i 
forhold til opgaver, tid og de løse rammer 
omkring opgaven. 
 
Drøftelse af oplevelsen af lektiecafé. 
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4. Nyt fra elevrådet 
 

Præsentation af de nye elevrødder.  

5. Økonomigennemgang 
Hvordan ser budgettet ud 
 

Gennemgang af budgettet. 
Drøftelse af prioritering af midler. Efter indkøb af 
IT-udstyr, ser vi hvad der er tilbage til inventar. 
Vi vil disponere over hele budgettet uden at 
overføre et større overskud. 

6. Udfordringer omkring 6. klasserne 
Hvad gør vi? 
 

Mikael fremlagde forskellige scenarier i forhold 
til, hvordan vi kan lykkes med at løse opgaven 
omkring 6. klasserne.  
Vi er udfordret, da der kun er 9 elever tilbage på 
Løvel afdelingen. 
 
Der er forældremøde tirsdag 16. september 
omkring situationen. 
 
Ledelsen peger på at løsningen skal være 
holdbar i forhold til overbygningsperioden.  
Bestyrelsen peger på at én stor klasse, vil være 
den bedste løsning.  

7. Hvordan ønsker vi tonen på skolen? 
 

Udsættes til næste møde.  

8. Principper  
Hvad skal bestyrelsen lave principper for, 
og hvilken rækkefølge skal vi gøre det i? 
 

Drøftelse af rammerne for bestyrelsens arbejde 
i forhold til principper inspireret af et skriv 
fra ”skole og forældre”.  
Med referatet udsendes de gældende principper 
og punktet forberedes hjemme til næste gang. 

9. Status på implementering af ”bevægelse” i 
løbet af skoledagen – hvad er lovkrav, 
vores mål og hvor langt er vi med 
implementeringen? 
  

Børnene skal ifølge den nye skolereform opleve 
bevægelse som en del af undervisningen i 
omkring 45 minutter. Ligesom andet er der 
selvfølgelig en indkøringsperiode, og nogle 
oplever ikke at bevæge sig så meget. 
Der arbejdes i alle teams med, hvordan vi sikrer 
det.  
Generel drøftelse af gode idéer. 
Mikael melder noget ud omkring bevægelse i 
undervisningen i næste nyhedsbrev. Derudover 
kan vi arbejde med at dokumentere arbejdet.  

10. Lektiecafé – hvordan fungerer det? hvad 
tilbyder vi? Og er ”vores” forældre oplyste? 

Bestyrelsen diskuterede forskellige udfordringer 
omkring lektiecafé og lektier: 

- Lektier hjemme. 
- Udmeldinger til forældre. 
- Sammenhæng mellem UV og lektiecafé. 
- Hvordan tænker vi anderledes i forhold 

til at få dem med, der virkelig har brug 
for at få lavet lektier? 

- Bemandinger i lektiecafé. 
- Intentioner kontra virkelighed. 
- Det gode børneliv. 

 
Bestyrelsen kan indskyde et møde mere, der 
har en pædagogisk dagsorden og ikke 
driftspræget. 
 

11. Eventuelt 
Den gamle børnehave 
Lærernes dag 

Skolen kunne godt bruge bygningerne, måske 
kan den købes. 
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Hvordan markerer vi lærernes dag? Orientering 
via mail. 

  
Formand: Aksel Gaardsted Christiansen Skoleleder: Mikael Bugge Andreasen 


